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 הוועדה.קביעת קוורום לקיום ישיבת  .1

על כן אני  ולא תמיד חברי הוועדה פנויים להגיע. ועדת המכרזים מתכנסת לעיתים תכופותמשה חזות: 

, הקוורום פתיחת הישיבהמרבע שעה לאחר חברי וועדה.  4מציע שהקוורום החוקי לקיום הישיבה יהא 

 חברי וועדה.  3החוקי יהא 

מיעל להביא את הצעת ההחלטה בפני כל חברי  מבקשמאחר שלא כל חברי הוועדה נוכחים היום בישיבה, 

אבקש להעלות את הנושא בישיבה הבאה. בישיבה זאת אציין לפרוטוקול כי כל חברי המועצה הוועדה. 

 הנוכחים תומכים בהצעה. 

 

מ כספק יחיד לצורך תחזוקת מערכות השקייה "בע ושליטה ניטור בקרה התקשרות עם חב' אגם .2

 ממוחשבות "אגם". 

 

אנו מעוניינים במתן מערכות השקייה ממוחשבות מתוצרת "אגם".  32ברחבי העיר מותקנות חן סלוצקי: 

מדיה ב בדיקה לאיתור חברות נוספות המספקות שירות זה נערכהשירותי תחזוקה למערכות הללו. 

חב' אגם הינה  בארץ.הגינון ספקים בתחום הדיגיטלית ובקרב קולגות בתחום הגינון וכן נערך בירור בקרב 

בדבר כוונתנו להתקשר עם חב' אגם כספק היחידה המתחזקת את מערכות ההשקייה שלה. בוצע פרסום 

 ₪.  32,541יחיד ולא התקבלו פניות נוספות בנושא. היקף ההתקשרות השנתי הינו 

 

כספק  מ"בע ושליטה ניטור בקרה אגםלאור הדברים, מעלה להצבעה התקשרות עם חב' משה חזות: 

 לתקופה של שנה. הנושא יבחן שוב לקראת תום התקופה.

 

 :2החלטה מס' 

הוחלט פה אחד להתקשר עם חב' "אגם בקרה ניטור ושליטה בע"מ" כספק יחיד לתחזוקת מערכות 

 השקייה ממוחשבות מתוצרת "אגם" לתקופה של שנה. 

________________ 
 משה חזות

 יו"ר הוועדה
 
 

 

 תאריך: ______________                         ___________________רועי גבאי   עיראישור ראש ה
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 . ולתשושי נפש הפעלת מרכז יום לאזרח הוותיק – 1/2023מכרז מס'  .3

עמותה לשירותי טיפול ורווחה". מבקש מרחל רדטה,  –: הוגשה הצעה אחת בלבד ע"י "מטב משה חזות

ראש צוות אזרחים ותיקים באגף לשירותים חברתיים, לתת הסבר על פעילות מרכז היום והנימוקים 

 לקבלת הצעה יחידה.

 

שנה ע"י עמותת מטב לשביעות רצוננו  20 -: מדובר במרכז יום לקשישים ברח' נורית, המופעל כרחל רדטה

אזרחים ותיקים  80 -עובדת בשיתוף פעולה מלא עם האגף לשירותים חברתיים.  כהמלאה. העמותה 

 משתתפים בפעילויות המתקיימות במרכז.

 ועדה מקצועית בה השתתפו מנכ"ל העירייה, מנהל האגף לשירותים חברתיים ואנוכי, בחנה את ההצעה. 

נים בתחום. במרכז שלנו הביקוש מרכזים כדוגמת המרכז ביבנה ולא ניסיון רב ש 10העמותה מפעילה מעל 

המרכז ביבנה הינו הוותיק ביותר והעמותה מעוניינת  של מטופלים.  גדול מההיצע. יש רשימת המתנה 

 לפתח אותו בדגש על תשושי נפש. 

והמרכז שלנו הוא יחסית  התקבלה הצעה יחידה מאחר שאין הרבה עמותות המפעילות מרכזים מסוג זה

 רב שנים בהפעלת מרכזים מסוג זה בכלל וביבנה בפרט. לעמותת מטב ניסיוןקטן. 

 

: בניית קומה נוספת למרכז הקיים נבחנה אך הדבר לא מתאפשר מבחינה הנדסית. יש לבחון דוד שטרית

 .באם יוחלט על הרחבת המרכז חלופות אחרות

 

 הצבעה.דיון וב: גילוי נאות, חמותי עובדת במרכז היום. לא אשתתף ביהודה דנינו

 

עמותה לשירותי טיפול  –: מעלה להצבעה המלצה על בחירת ההצעה היחידה של  "מטב חזותמשה 

 ורווחה" כזוכה במכרז להפעלת מרכז יום לאזרח הוותיק ולתשושי נפש מהנימוקים שפורטו לעיל.

 

 החלטה:

עמותה לשירותי טיפול ורווחה" כזוכה  –של "מטב בהצעה הוחלט פה אחד להמליץ לראש העיר לבחור 

, על אף היותה יחידה,  זאת בשל הניסיון הרב במכרז להפעלת מרכז יום לאזרח הוותיק ולתשושי נפש

שלה בתחום הפעלת מרכזי יום מהסוג האמור ולאור שביעות הרצון המלאה של האגף לשירותים 

 .חברתיים מפעילות העמותה

 

________________ 
 משה חזות

 יו"ר הוועדה
 
 

 

 

 עיר רועי גבאי  ___________________                         תאריך: ______________אישור ראש ה



 
 עיריית יבנה
 לשכת מנכ"ל

 מזכירות העירייה

4 

 

 

 

 מתן שירותי פרסום מודעות בעיתונות המקומית.  – 3/2023מכרז מס'  .4

רשת  –הוגשו שתי הצעות למכרז שירותי פרסום מודעות בעיתונות המקומית, ע"י אבי איטח משה חזות: 

 הנחה על מחירי המכרז. 0%סטטוס וחב' אלפא רעות )יבניתון(. שני המציעים נתנו 

על פי חווה"ד המשפטית שתי ההצעות כשרות. ועדה מקצועית בראשותו של מנכ"ל העירייה בחנה את 

 ההצעות. מבקש מדובר העירייה לתת סקירה על המכרז.

 

 .60% –ורכיב איכות   40% -שני פרמטרים: רכיב מחיר  פי ההצעות נבחנו על  אריאל הלר:

במכרז פורסם מחירון מפורט עליו המציעים התבקשו לתת הנחה. שני המציעים נתנו הנחה  - רכיב המחיר

 .0%זהה של 

ההצעות נבחנה ע"י ועדה מקצועית בה חברים מנכ"ל העירייה, גזבר העירייה ואנוכי.  - רכיב האיכות

הם: כמות התפוצה, אופן התפוצה )חינמית עד הבית, חינמית בנקודות איסוף מעל הפרמטרים שנבחנו 

נקודות איסוף בעיר( והתרשמות הוועדה מהגרפיקה, סוג הנייר, ניראות ההדפסה, התרשמות מתוכן  40

 המקומון והתאמתו לקהל היעד העירוני וכו'.

 נקודות. 93ה ציון משוקלל של נקודות, ורשת סטטוס קיבל 84אלפא רעות קיבלה ציון משוקלל של 

קולים של חשיפה ותפוצה מירבית. היקף הפרסומים יהמלצת הוועדה הינה לקבל את שתי ההצעות מש

 יהא זהה בין שני המציעים. 

 

רשת סטטוס כזוכים במכרז -מעלה להצבעה בחירת שני המציעים, אלפא רעות ואבי איטח משה חזות:

 למתן שירותי פרסום מודעות בעיתונות המקומית.

 

 החלטה:

הוחלט פה אחד להמליץ לראש העיר לבחור בשני המציעים, "אלפא רעות רשת תקשורת ועיתונות 

למתן שירותי פרסום מודעות בעיתונות רשת סטטוס" כזוכים במכרז -בע"מ" וב"איטח אבי אברהם

 המקומית.

 

________________ 
 משה חזות

 יו"ר הוועדה
 
 
 
 

 

 

 

 עיר רועי גבאי  ___________________                         תאריך: ______________אישור ראש ה

 



 
 עיריית יבנה
 לשכת מנכ"ל

 מזכירות העירייה

5 

 

 

 

 

 

 לאחר התמחרות בין החברות , לאספקת מוצרי ניקיון -33/2022 בחירת זוכה במכרז .5

 פרפקט ודוסטרי.

 

, הוחלט לבצע לאספקת מוצרי ניקיון לחברת גרפיטי ופסילת הצעתה לאחר ביצוע שימוע  :משה חזות

לפרק אספקת מוצרי ( 7%)נתנו אחוז הנחה זהה , שפרפקט ודוסטריהבאים, התמחרות בין שני המציעים 

 .10% –, פרפקט 8.2% –: דוסטרי ההצעות שהתקבלו לאחר ההתמחרות הן . ניקיון

 הנחה על מחירי המכרז לפרק זה. 10%מעלה להצבעה בחירה בהצעה של פרפקט עם 

 

 החלטה:

הוחלט פה אחד לבחור בהצעה של חב' "פרפקט יבוא ושיווק מכשירי כתיבה" כזוכה בפרק אספקת 

 הנחה על מחירי המכרז. 10%, אשר נתנה מוצרי ניקיון

 

 

________________ 
 משה חזות

 יו"ר הוועדה
 
 
 
 

 

 

 

 

 עיר רועי גבאי  ___________________                         תאריך: ______________אישור ראש ה


